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Beslutningsreferat fra skolebestyrelse møde d. 28/8–2023 
Referat: Anne                              
 

Pkt. 32: Skolebestyrelsen – konstituering 

og virke. 

 

I loven står: 

§10: Hvis et medlem udtræder af 

skolebestyrelsen, indtræder en 

stedfortræder- 

Stk2. Er der ved ledighed ingen 

stedfortræder …, holdes der snarest muligt 

suppleringsvalg med henblik på besættelse 

af den ledige plads for resten af 

valgperioden……… 

 

Hvordan skal dagsorden blive til?  

 

Hvor mange møder skal vi holde? 

 

 

Skoleafdelingens årsplan: 

https://skolestyrelse.silkeborg.dk/Dialogf

orumSkole/Aarsplaner/2023-24 

 

 

 

 

Ad.32 

Rita blev valgt som formand og Kristina som næstformand. 

 

Bestyrelsen ønsker, at der søges efter 2 nye medlemmer. Der 

laves et skriv om at der holdes suppleringsvalg. Man melder 

tilbage til AH om man ønsker at stille op.  

Der holdes valg mandag d. 2. oktober kl. 19.00, som er i 

starten af næste bestyrelsesmøde. 

 

Dagsorden:  

Vi fortsætter, som vi har gjort indtil nu.  

 

Kan man være på online? Det kan være en mulighed. Vi 

prioriterer at man møder op til mødet fysisk. 

 

Mødet afholdes fra kl. 19.00-21.30.  

Der holdes ca. 8-10 møder om året. 

 

Der er skiftende mødeleder til møderne. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at inviterer skolens pædagogiske 

leder til skolebestyrelsesmøderne. 

 

Næste møde: mandag d. 2. oktober kl. 19.00 

 

Pkt. 33: Indhold i 

skolebestyrelsesmøderne i dette skoleår. 

 

Der er punkter, som vi skal have på, se pkt. 

32. 

Vil I have gang i nye tiltag, nyt I vil 

arbejde med? Eller er den almindelige 

skolegang, elevernes trivselsmålinger, 

nationale test, høringssvar, almindelig 

skoledrift og budgetter, samt punkter fra 

skoleafdelingen det? 

 

 

Ad. 33  

Forslag/ønsker: 

-Læringssamtaler – er det præsenteret godt nok? Måske skal 

det genopfriskes for forældrene. 

 

-Opsamling på hvilke principper vi har kigget på inden for 

de sidste par år, og er der nogle vi skal have set på? 

 

-”At lave en kogebog” over traditioner på Sorring skole 

bliver præsenteret. A lá Vær at vide om Sorring skole- 

 

Punktet om indhold på møderne tages på igen. 

 

Pkt. 34: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 

2.Andre: 

 

Ad. 34 

1:  

-23 nye 0.klasses elever er startet. Vi er nu 165 elever på 

skolen 

-Lonni er gået på efterløn. 
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-Nyt tiltag: Filosofi i skolen. Kursus for alt personalet 

d,.27/9 kl. 12-18 og igen for pædagoger og lærere d. 29/9 kl. 

12-18. 

-”Fælles om børn og unge” vil gerne komme og give et 

oplæg for alle forældrene.  

Det besluttes: Mødet skal ligge i april – hvor der også holdes 

forældremøder i klasserne. 

 

2:  

Personalet: Skolen har projektuge i uge 37. Mellemtrinnet 

har om Skotland, og indskolingen har emne om efteråret. 

 

Pkt. 35: Trivselsmålingen 

Se bilag. Eller se sammenfatning her: 

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Ins

titutions/705004.aspx?dashboard=Overb

lik 

 

Drøftelse: 

Ad. 35 

Drøftelse:  

Vi har set på forskellige områder. Det er mest interessant 

hvordan lærerne ser og arbejder med trivselsmålingen. 

AH oplyser, at alle klassetrin har fået rapporten for egen 

klasse og laver en handleplan. 

 

Pkt. 36: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et 

senere møde. 

 

Ad.36 

 

-Hvorfor er der så mange faner i aula, som intet indeholder. 

AH: Vi kan som personaler ikke se, hvordan det ser ud hos 

forældrene. Men vi vil se på at få fjernet det, som vi ikke 

bruger. 

 

-Forældrene ønsker datoer kommer ind i kalenderen i Aula. 

-Undrer sig over hvad kommer i overblik og hvad kommer i 

beskeder? 

 

-Kommunikation fra skolebestyrelsen til de andre forældre – 

hvordan gør vi fremover? Det tager vi næste gang. 

 

-Kæden er så tung – forældrene kan ikke selv tage den af.  

Hvorfor er den der? 

Svar: Kæden er på for børnenes sikkerhed. Når børnene 

kører på easyroller er de så langt nede ved vejen, at de er 

næsten umulige at se. 

Kæden betyder, at man som bilist skal blive ude. 

 

-Kan skolen ikke få et kys og kør skilt? 

 

Næste møde mandag d. 2. oktober 
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